

## **VTS   Verslag Jaarvergadering 16 februari 2016 in Steenwijk**

### **1. Opening en vaststellen van de agenda**

Voorzitter Andries Slager heet de zestien aanwezigen welkom. Een speciaal welkom voor Harry Bakker en Geert Jan Hoekstra namens de VVVS, zij zullen een toelichting geven bij agendapunt 7.

#### Afmeldingen

Jesse Niemeijer, bestuurslid, wegens verblijf in het buitenland.

Jaap van Essen, penningmeester, is herstelt van een operatie en zal alleen tijdens de bespreking van de kascommissie aanwezig zijn.

Verhinderd zijn verder: Fam. van Dijken, Fam. Adrichem, Iris Koole, Elly Kramer, Fam. Klatte, Fam. Jansen, Bernard Veenhuis, Esther Haverkate, Dhr. B. Seldenthuis, Hanky Lok en Piet Wijnsma.

Piet is herstelt van een operatie, we wensen hem beterschap.

#### Overleden

Door een triest ongeluk is afgelopen jaar mevrouw te Lintelo van tenthuis de Morgenzon, lid van onze vereniging, overleden. We wensen de nabestaanden sterkte.

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

### **2. Ingekomen stukken mededelingen. Geen**

### **3. Jaarverslagen**

Het verslag jaarvergadering 24.02.2015 wordt ongewijzigd goedgekeurd.

In het jaarverslag 2015 zit een foutje. De bestuurstermijn van Jaap van Essen loopt tot 2020

Het jaarverslag 2015 wordt met deze correctie goedgekeurd.

De kascommissie is akkoord met de Financiële verantwoording 2015.

### **4. Financiën 2016**

#### Benoeming kascommissie.

Huidige situatie: Reinold Sytsma treedt af. Esther Haverkate wordt vast lid. Bernard Sytsma is bereid om reservelid te worden. De vergadering is hiermee akkoord.

De kascommissie bestaat nu dus uit: Jan Zwiers, Esther Haverkate en Bernard Sytsma (reserve).

#### Begroting 2015

Het bestuur stelt voor om de hoogte van de contributie in 2016 niet te wijzigen.

Daarover hebben de leden vragen. Welke bedrag aan kasreserve acht het bestuur wenselijk?

Is de huidige contributie van 27,50 per jaar geen rem voor nieuwe leden, zoals straks voor seizoenplaatshouders. (De contributie bij de VVVS bedroeg ongeveer de helft).

Het bestuur acht een flinke kasreserve wenselijk, er zal een aanzienlijk bedrag gereserveerd moeten worden voor eventuele juridische procedures. Ook de ervaringen van het afgelopen jaar hebben ons dat doen inzien.

Uitgaande van de toetreding van seizoenplaatshouders tot onze vereniging zien we 2016 als een overgangsjaar, waarin veel onduidelijk en onzeker is. Allerlei aanpassingen zijn nodig, denk maar aan de website. We weten niet hoe groot de aanwas gaat worden. De reserves van de VVVS zullen overigens overgaan naar de nieuwe vereniging. Het bestuur zal op de jaarvergadering over het jaar 2016 een gemotiveerd advies geven. De vergadering is hiermee en met de begroting 2016 akkoord.

## **5. Bestuursverkiezing**

Theo Bakker is aftredend en herkiesbaar. Er hebben zich geen tegenkandidaten gemeld. Dit overgangsjaar zal veel werk mee brengen. Nieuwe bestuursleden waren niet voor het oprapen. Vanwege de continuïteit en een overzichtelijke overdracht was het wenselijk dat Theo dit nog een jaar zou doen. Daarna zal hij aftreden. De vergadering gaat akkoord met dit voorstel.

Het bestuur blijft zorg houden over de continuïteit van het bestuur. Gezien het voorgaande zullen op de jaarvergadering 2017 zowel de voorzitter als de secretaris aftredend zijn.

Een lichtpunt is dat, na goedkeuring van de voorgestelde statutenwijziging, seizoenplaatshouders-leden toe kunnen treden tot het bestuur. De samenstelling van een nieuw bestuur is dus een stevige opdracht voor het huidige bestuur. Andries vraagt de leden om goed na te denken over deelname.

## **6. Informatie van het bestuur**

Het bestuur is afgelopen jaar druk geweest met de kwestie van het bagagevervoer. We hebben, samen met de VVVS, verschillende initiatieven genomen richting SRV en gemeentebestuur.

Ook de juridische mogelijkheden hebben we onderzocht. Van het mandaat van de ledenvergadering om (onder voorwaarden) te procederen hebben we geen gebruik gemaakt, ook al bleef de advocaat mogelijkheden zien. We voorzagen echter dat we het als vereniging alleen zouden moeten doen. De VVVS was bestuurlijk vleugellam. Van alle kampeerders vertegenwoordigen wij maar 100 mensen. De firma Zeelen zag weinig in een juridische weg. Doorslaggevend was echter de financiële situatie. Een procesgang zou ons financieel kunnen uitputten, dat risico was te groot.

Later werd duidelijk dat de firma Zeelen door zou gaan met de opslag. Daarmee zijn we erg blij. Uit de vergadering worden vragen gesteld over de toegezegde evaluatie door de SRV van het bagagevervoer. Deze evaluatie heeft plaatsgevonden tussen de SRV en de vervoerder. De klanten van het bagagevervoer zijn hier niet bij betrokken. Opgemerkt wordt dat de toezegging dat het bagagevervoer niet langer per auto zou gebeuren niet is waargemaakt. Wanneer het zo uitkomt wordt er gewoon met de auto bagage bezorgd. Een lid vindt het jammer dat het bestuur niet juridisch heeft doorgepakt.

Het bestuur heeft overwogen om de kwestie van het bagagevervoer voor te leggen aan de Geschillencommissie Recreatie. We hebben daarvan afgezien, omdat de uitslag hiervan bindend is en we onze juridische mogelijkheden niet willen beperken. Mochten een individuele kampeerder deze weg willen gaan, dan zal het bestuur diegene uiteraard steunen.

Dit jaar heeft het bestuur nog geen overleg gehad met de SRV. De ervaringen rond het bagagevervoer, maar ook een aantal andere zaken geven ons niet de indruk dat overleg met de kampeerders door de SRV als waardevol wordt gezien. We gaan proberen om komend najaar een nieuwe afspraak te maken. Opgemerkt wordt dat het ook beter is om dit overleg in het najaar te doen, de plannen voor het nieuwe seizoen moeten dan nog gemaakt worden.

Andries benadrukt dat we ons geen grote illusies moeten maken over wat we kunnen bereiken, maar dat het van het grootste belang is om de vereniging in ieder geval als juridisch voertuig overeind te houden. Een lid merkt, onder instemming, op dat we niet somber hoeven te doen, omdat we sinds de oprichting best veel bereikt hebben.

Harry Bakker (Doeksenpanel) geeft een toelichting over de plannen van Doeksen. Men wil de komende jaren efficiënter gaan vervoeren. Men wil met nieuwe kleinere schepen gaan varen. Ms.Vlieland blijft dan als reserve beschikbaar voor drukke perioden.

Harry bevestigt dat Doeksen vanaf nu geen losse aanhangwagens met eigen kenteken meer overzet. Die moeten met een eigen auto naar de overkant. Een dure zaak, want buiten een ticket voor de auto moet op Vlieland een ontheffing aangevraagd en gekocht worden. De leden vragen zich af hoe Doeksen dit gecommuniceerd heeft, we hebben er bij toeval van gehoord, op de site is niets te lezen. Het is kort dag, voor een aantal mensen zal het lastig zijn om een alternatief te vinden. Een soepele afhandeling begin april zou wenselijk zijn. Harry zal hierover navraag doen.

## 7. Openstellen vereniging

Namens het bestuur geeft Andries uitleg over het voorstel om de vereniging open te stellen voor seizoenplaatshouders. De aanleiding is de opheffing van de Vrienden van Stortemelk. Dat voelde wel als een overval. Geleidelijkheid had onze voorkeur gehad. Onze vereniging is opgericht omdat we ons niet vertegenwoordigd voelden door de VVVS. Tenthuis eigenaren werden ook wel negatief bejegend. Specifieke tenthuis zaken werden niet of nagenoeg niet onder de aandacht gebracht.

We zijn van mening veranderd omdat:

- 1 Er veel gemeenschappelijke belangen zijn.
- 2 We in de statuten de belangen van de “bloedgroepen” veilig kunnen stellen
- 3 We hopen dat een grotere vereniging meer gewicht in de schaal kan leggen.

Geert Jan Hoekstra:

Benadrukt het belang van een gezamenlijke vereniging. Er is veel wat ons bindt. Maar het zal ook zoeken zijn. Het is niet precies te zeggen wat het oplevert, dat moet de praktijk uitwijzen. Het is van belang om de deur open te houden naar de SRV en de gemeente. Ook moeten we andere contacten benutten, zoals die met SBB. De sociale kant mogen we ook niet vergeten. Een gezamenlijk borrel in de Bolder in het seizoen zal gezellig zijn en goed voor de sfeer. De website kunnen we verder ontwikkelen, zodat er meer interactiviteit tussen de leden kan plaatsvinden. Het vermogen van de VVVS (ongeveer 6.500 €) brengen we met genoeg in.

Na de pauze is het woord aan de leden.

In een levendige discussie kwamen een aantal vragen en opmerkingen aan de orde:

Vraag: Wanneer is iemand een seizoenplaatshouder? Antwoord: Wanneer hij/zij in het voorgaande seizoen of het komende seizoen een seizoenplaats heeft. De VVVS kwam zelf met het voorstel om het tot die groep te beperken. Het is in ieder geval een groep van regelmatige vaste Vlielandgangers.

Is er niet een betere naam te bedenken? De naam is onuitspreekbaar lang. Dit vindt herkenning, ook bij het bestuur, de afkorting VTSS zou in de praktijk hiervoor een oplossing moeten bieden.

Opmerking: Tenthuis eigenaren en seizoenplaatshouders hebben verschillende belangen, al was het maar omdat wij door ons “bezit” aan Vlieland gebonden zijn. Een tentkampeerder kan wanneer het hem schikt elders gaan kamperen. Dat is een totaal verschillende insteek en dat zou best eens kunnen gaan wringen. N.a.v. een vraag: Het is lastig om dit concreet te maken, maar je kunt je voorstellen dat het tenthuisbelang verwaarloosd gaat worden.

Het wijzigingsvoorstel in art. 16, waarin het stemrecht over “eigen” kwesties wordt geregeld, zou dit risico moeten beperken. Een aantal leden geeft aan dit voldoende te vinden. De intentie moet zijn om het gemeenschappelijk belang te vinden.

Vraag: Hoe hoog wordt de contributie? Voor alle leden hetzelfde, op VTS niveau dus.

## 8. Statutenwijziging

De leden hebben bij de uitnodiging voor deze vergadering een voorstel tot statutenwijziging ontvangen. Uit de vergadering komen de volgende aanvullingen:

- 1 Wijzig Art 2 .1 in:

### Doel

De vereniging heeft ten doel: **de belangen te behartigen van de leden op de camping Stortemelk**

- 2 Wijzig Art. 8.1 (eerste alinea)in:

### Aantal bestuursleden

De vereniging wordt bestuurd door een bestuur dat bestaat uit tenminste vijf en ten hoogste zeven personen, **waarbij getracht wordt dat vanuit de geleding tenthuiseigenaren en de geleding seizoenplaatshouders minimaal 1 persoon in het bestuur zitting heeft.**

Op de vergadering is het vereiste quorum niet aanwezig. Een vervolgvergadering binnen 4 tot 10 weken zal uitsluitend moeten brengen. Om een indruk te krijgen van de stemming ter vergadering legt het bestuur de wijzigingen voor. Met een onthouding worden de voorstellen door de vergadering ondersteund.

## 9. Rondvraag

De permanente advertentie op Marktplaats (120,- € per jaar) verwijst zoekende huurders naar de plattegrond op de website. Is het effect hiervan bekend? Theo (webmaster) kan geen harde cijfers geven, maar heeft de indruk dat het aardig wat bezoekers trekt.

Het lijkt erop dat de receptie geen goede administratie voert wat betreft de naam/adresgegevens per tenthuis. Er komen per tenthuis meerdere namen voor, wat verwarring geeft. Het blijkt erg moeilijk om dit te veranderen. Het bestuur zal dit bij de SRV aankaarten.

## 10. Sluiting

De voorzitter wenst allen een goed seizoen toe en sluit de vergadering.

Notulist: Theo Bakker